

优道发动机曲轴箱 油底壳冲洗液

| | |
|------|--------------------------------|
| 产品名称 | 优道发动机曲轴箱 油底壳冲洗液 |
| 公司名称 | 车境界高新材料科技（广州）有限公司 |
| 价格 | .00/个 |
| 规格参数 | 品牌:优道 型号:UD-02.117 产地:英德 |
| 公司地址 | 广州市番禺区番禺大道北555号天安科技创新大厦614 |
| 联系电话 | 400-6628285 13318861726 |

产品详情

品牌：UD优道

产品编号：UD-02.117/4000ML

企业标准：GB/T 31026-2014

产品性能：

本品采用高科技配方制成，以精炼石油为溶剂，独具强力清洁技术，可以实现曲轴箱内部及油底壳底部的免拆清洗，不含腐蚀性酸碱成分，不会对金属和橡胶制品产生损害，能迅速分解、冲洗发动机内部的各种胶质、顽固污垢、积碳及氧化沉积物，可有效避免加入新机油的二次污染，保证良好润滑，因添加了特殊成分，可在清洗时提供卓越保护，恢复及提升动力，节省油耗，延长机油及引擎使用寿命。

使用方法：

1、手动操作：先不拆旧机油格，将旧机油放干净后，装上放油螺丝，从机油加注口加入

本品，然后启动发动机，怠速运转10分钟。熄火后，拆下放油螺丝，将发动机里的清洗油放干净，更换新的机油格，装好放油螺丝，将新机油添加到厂家规定的液位即可。

2、专业设备操作：在4S店或维修机构，由专业的技师使用专业设备更换。

注意事项：

- 1、有机油滤芯的车辆，清洗后必须更换新的滤芯；
- 2、清洗过程不能急加速，保持平稳怠速即可；
- 3、本品不可同时与其他品牌或型号的清洗剂混合使用；
- 4、请勿入口、眼；入眼后请立即用清水反复清洗并寻求医疗救助。

Product performance:

This article adopts the latest high-tech products, refined oil as solvent, unique powerful cleaning technology, can realize the crankcase internal and free disassembly cleaning at the bottom of the oil pan, no corrosive acid composition, will not produce damage to metal and rubber products, can rapid decomposition, flushing the engine internal various colloid, stubborn dirt, carbon deposition and oxidation sediments, adding new oil could be prevented by the secondary pollution, guarantee good lubrication, because of the added special ingredients, can provide excellent protection when cleaning, recover and improve the power, save fuel consumption and prolong the service life of engine oil and engine.

Usage:

1. Manual operation: do not remove the old oil cabinet, put the old oil out clean, install the oil release screw, add the product from the oil injection port, then start the engine, idle for 10minutes. After extinguishing, remove and lower the oil screw, put the cleaning oil in the engine clean, replace the new oil case, install the oil release screw, add the new oil to the manufacturer's specified liquid level.
2. Professional equipment operation: in 4S stores or maintenance institutions, professional technicians use professional equipment replacement.

Notes:

1. For vehicles with oil filter elements, new filter elements must be replaced after cleaning;
2. The cleaning process shall not be accelerated rapidly, and the idle speed shall be kept stable;
3. This product shall not be mixed with other brands or models of cleaning agents at the same time;

4. Please do not enter or eyes; After entering the eye, please immediately wash repeatedly with water and seek medical treatment.